# 35年,我们专注做最好的加油设备

### JSJ5 流量计

### Flowmeter

#### ● 概论

JSJ5系列流量计引进国外先进技术设计制造,广泛应用于加油机配套。本产品具有流量大、工作寿命长、计量精度高等优点。

#### Main Features

JSJ5 flowmeter adopts advanced technology, which can be widely used for different fuel dispensers. It has the advantage of high flow, long working life, high accuracy, firm structure, easy installation, etc.





### JSJ6 流量计

### Flowmeter

### ● 概论

JSJ6为我公司最新引进国外先进技术设计制造的大流量流量计,广泛应用于 大流量加油机。本产品具流量大、寿命长、计量精度高的特点。

#### Main Features

JSJ6 flowmeter with high flow rate adopts advanced technology, which can be widely used for high flow fuel dispensers. It has the advantage of high flow, long working life, high accuracy, firm structure, easy installation, etc.





# MJS-1 加油机机械计数器

## **Mechanical Counter of Fuel Dispenser**

#### ● 概论

应用于各类加油机计数及显示。该产品双面打字显示,美观、大方,经久耐 用,技术精度高,回零装置灵活可靠。

#### Main Features

The mechanical counter is applied to all kinds of fuel dispenser for counting and displaying. It shows big characters on double sides. Beautiful, durable, high accuracy, flexible and reliable zeroing.

技术参数 Technical Specification	
单次计数范围 Volume(L)	0.1~999.9L
累计计数范围 Volume Totalizer	0.1~9999999.9L
每转计数 Volume per Revolution	0.5L



31-32